
 Protokoll Föreningsstämma BRF Virvelvind 2021 

 Datum och tid:  24/5 2022, 18:00 
 Lokal:  Rambergskyrkan, Övre Hallegatan 27, 41713 Göteborg 
 Närvarande:  Enligt röstlängd avprickade, bifogas 

 Dagordning 
 §1.   Stämmans öppnande. 
 Stämman öppnas av Robin Heed, och medlemmarna hälsas välkomna. 

 §2.   Godkännande av dagordning 
 Stämman lägger till Övriga frågor som paragraf 18 och godkänner dagordningen. 

 §3.   Val av stämmoordförande 
 Stämman väljer Ida Hagensen till ordförande. 

 §4.   Anmälan av stämmoordförandens val av protokollförare 
 Stämman väljer Robin Heed till protokollförare. 

 §5.   Val av två justeringsmän tillika rösträknare 
 Stämman väljer Emma Karlsson och Ingemar Hedeberg till rösträknare och justeringsmän. 

 §6.   Fråga om stämman blivit i stadgeenligt ordning utlyst 
 Stämman tillstyrker att stämman blivit stadgeenligt utlyst. 

 Enligt stadgarna ska kallelsen vara utdelad till medlemmarna max 4 och minst 2 veckor 
 innan stämman. 

 §7.   Fastställande av röstlängd 
 Stämman fastställde röstlängden. 

 10 närvarande varav 10 röstberättigade (se röstlängden) 

 §8.   Föredragning av styrelsens årsredovisning 
 Ordföranden gick översiktligt igenom årsredovisningen. 

 Kort sammanfattning av vad som gicks igenom: 

 ●  Planerat underhåll: Inga större åtgärder har krävts under året och har inte 
 heller några större planer kommande år. Styrelsen kommer undersöka 
 lagförslaget om att föreningar kommer behöva ha återvinningsstation och att 
 det är bra att föreningen i så fall förbereder sig på det. 

 ●  Styrelsen har även under året lyft frågan internt om laddstolpar och vill 
 undersöka vidare hos föreningens medlemmar om det här är intressant för 
 framtiden. Styrelsen tror att en investering i laddstolpar (i kombination med 
 solceller på taket som diskuterats i många år) bara är till fördel för 



 medlemmarna och kommer även höja attraktiviteten i att köpa in sig i 
 föreningen. 

 ●  TidX - Vår förvaltare av utomhus- och inomhusmiljö har brustit på flera 
 punkter under året. Styrelsen har som ambition att byta ut TidX till 
 grannhusets förvaltare som kan göra samma förvaltning som befintligt. Vi tror 
 att det är till fördel att flera föreningar och organisationer i områder använder 
 sig av samma förvaltare. 

 Stämman anser att årsredovisningen är genomgången och kan läggas till handlingarna. 

 §9.   Föredragning av revisorernas berättelse 
 Ordföranden gick igenom revisorns uttalanden: 

 Revisorn tillstyrker att föreningsstämman fastställer resultaträkningen. 
 Revisorn tillstyrker att föreningsstämman behandlar förlusten enligt förslaget i 
 förvaltningsberättelsen. 

 Stämman anser att revisorernas berättelse är genomgången och kan läggas till 
 handlingarna. 

 §10.   Beslut om fastställande av resultat- och balansräkning 
 Ordföranden gick igenom resultat- och balansräkningen. 

 Fråga om vad posten “Störningsjour och larm” ingår i och vad det är för något. Styrelsen ska 
 undersöka saken. 

 Stämman beslutar att resultat- och balansräkningen kan fastställas. 

 §11.   Beslut om resultatdisposition 
 Ordföranden gick igenom resultatdispositionen. 
 Stämman beslutar att resultatdispositionen kan fastställas. 

 §12.   Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 
 Ordföranden frågar om styrelsen kan fastställas i klump. 
 Enhälligt beslut på ansvarsfrihet fattas av stämman. 

 §13.  Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för nästkommande 
 verksamhetsår 
 Revisorerna är externa och arbetar på löpande räkning vilket gör att stämman inte behöver 
 fatta beslut om arvodet för dessa. 

 Stämman föreslår att arvodet till styrelseledamöterna för nästkommande verksamhetsår 
 fortsätter att sättas till 2,5 prisbasbelopp. Detta är samma som föregående år. 



 §14.   Val av styrelseledamöter och suppleanter 

 Enligt stadgarna ska föreningen ha 3-7 ordinarie ledamöter och max 3 suppleanter. 
 I styrelsen avgår Emma Karlsson medan Athanasios Vagas & Tommy Svärd föreslås som 
 suppleanter och Marcus Blomqvist föreslås som ordinarie ledamot. 

 Valberedningen föreslår följande styrelse: 

 Ordinarie  Suppleanter 

 Robin Heed  Ingemar Hedeberg 

 Ida Hagensen  Athanasios Vagias 

 Monica Carlsson  Tommy Svärd 

 Marcus Blomqvist 

 Stämman beslutar att acceptera valberedningens förslag med 4 st ordinarie ledamöter och 3 
 stycken suppleanter. 

 §15.   Val av revisorer och revisorssuppleanter 
 Stämman beslutar att fortsätta med JPA Revision Sverige (fd Adrian och Partners) till 
 revisorer för nästkommande verksamhetsår. 

 §16.   Val av valberedning 
 Stämman beslutar att valberedningen sitter kvar även nästkommande år. Valberedningen 
 består av Storebjörn Nielsen och Annika Nilsson 

 §17.   Av styrelsen till stämman hänskjutna frågor  samt av föreningsmedlem anmält 
 ärende. 

 Inga inkomna motioner. 

 §18.   Övriga frågor. 

 ●  Uppdatera listan i tvättstugorna. 
 ●  Fråga om att anordna en sammankomst för de som vill lära sig mangla. 
 ●  Bokningssystem för övernattningslägenheten. 
 ●  Stuprännorna - påminn TidX. 
 ●  Sprucken fasad - påminn TidX. 
 ●  Odlingslotter - hur ser intresset ut i föreningen? 
 ●  Brevinkastet - se över om lagkravet med brevboxar. 
 ●  Byta kod - se över processer. 
 ●  Container - se över om vi kan ta in en container 



 §19.   Stämmans avslutande. 
 Stämman avslutas av ordförande. 

 Protokollförare  Ordförande 
 Robin Heed  Ida Hagensen 
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 Justeringsman  Justeringsman 
 Emma Karlsson  Ingemar Hedeberg 
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